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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Majosháza Község Önkormányzat Képviselő-testületének rendkívüli, nyílt üléséről 2015. február 
12-én 1500 órakor, a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal Majosházi Kirendeltségének 
Dísztermében. 
 
Jelen vannak:  Kis Gábor   polgármester 
   Kontha Benőné   képviselő 
   Kozma Lászlóné  képviselő 
   Matics Zoltán   képviselő 
   Szabóné Réső Szilvia  képviselő 
   dr. Szilágyi Ákos  jegyző 
   Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző 
 
valamint:  Kovács Sándorné  jegyzőkönyvvezető 
 
Kis Gábor polgármester: Köszöntöm a megjelent képviselőket, a Közös Hivatal dolgozóit, aljegyző 
asszonyt, jegyző urat. Megállapítom, hogy 5 fővel határozatképesek vagyunk. Javaslatot tennék a 
meghívóban szereplő napirendi pontokra, melyekhez az írásos előterjesztés kiküldésre került. További 
kérdés, észrevétel?  
 
Szabóné Réső Szilvia képviselő: Észrevételem nincs, de azt szeretném megkérdezni, hogy tudnánk-e 
beszélni arról az adóbevallásról, ami kiment, mert nagyon sok kérdés vetődött fel a lakosság körében.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Ez nem testületi téma, ha valakinek gondja van az adóval, hozzám kell 
eljuttatni és mi megvizsgáljuk, mert ez jegyzői hatáskör. 
 
Kis Gábor polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, akkor az alábbi határozati javaslatot teszem fel 
elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak 
szerint állapítja meg: 
1./ Javaslat az Önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének megalkotására 
2./ Javaslat a fogászati területi ellátási kötelezettségvállalás tárgyában kötött megbízási szerződés 
felülvizsgálatára  
Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
 

14/2015. (II. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg:  
 
1. Javaslat az Önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének megalkotására  
2. Javaslat a fogászati területi ellátási kötelezettségvállalás tárgyában kötött megbízási 

szerződés felülvizsgálatára  
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Képviselő-testület 

 
Kis Gábor polgármester: Javaslatot teszek a jegyzőkönyv-hitelesítőre Kozma Lászlóné képviselő és Kontha 
Benőné képviselő személyében. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 
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15/2015. (II.12.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítőjeként Kozma Lászlóné képviselőt és Kontha Benőné képviselőt jelöli meg. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
1./ Javaslat az Önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének megalkotására 
 
Kis Gábor polgármester: Az írásos anyag kiküldésre került. Szeretném kérdezni, hogy a Pénzügyi, 
Ügyrendi és Fejlesztési Bizottság tárgyalta-e? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A Bizottság tárgyalta és egy módosítási javaslatot tett, mégpedig azt, hogy 
az általános tartalék és a fejlesztési céltartalék képviselő-testületi határozattal legyen felhasználható. A 
bizottság ezzel a módosítással javasolja elfogadásra a költségvetés tervezetet. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Most került kiosztásra a költségvetési rendeletnek a bizottsági 
javaslat szerinti változata. Az említett változtatást a 3. szakasz 9-10 bekezdése tartalmazza, illetve szintén 
a bizottsági ülésen vetődött fel, hogy a 24. szakasz 1. pontjában 3.000.000 Ft-os folyószámla hitelkeret 
szerepel, ellenben az önkormányzatnak 5.000.000 Ft-os hitelkerete van, ezt javítottuk. Egyetlen elírásról 
tudok még beszámolni, ez is javítva van a kiosztott anyagban: a január 1-től február 28-ig tartó 
önkormányzati létszámkeretnél a részmunkaidős állásoknál tévesen 3.75 szerepel, ez került kijavításra 1 
főre. Ez csak számszaki, gépelési hiba, mert egy félállású könyvtáros és egy félállású művelődésszervező 
az egy főt jelent. Az előző gyakorlatot nézve Emese úgy csinálta, hogy ahány ember bejárt dolgozni, 
azokat mind egy főnek vette, mindegy hogy félállásban volt, vagy hatórás volt. Mindenkit egy főnek vett 
és a státuszok jóval magasabb arányban jelentek meg, mint ahogy ténylegesen álláshelyenként léteztek, és 
ebben a költségvetésben a helyes gyakorlatnak megfelelően eleve már úgy jelennek meg a számok, hogy 
két félállás egyként szerepel. 
 
dr. Kováts Lajos alpolgármester 1520 órakor megérkezik az ülésre, a szavazók száma 6 főre emelkedik. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm szépen, de én azért mégis visszatérnék a 28. paragrafushoz. Azt 
hiszem munkaügyileg nem hajtható végre ez a rendelet, ha így fogadjuk el. Volt egy határozatunk január 
14-én a 6/2015-ös, amiben a képviselő-testület az önkormányzat 2015. évi költségvetés készítése során 
közalkalmazotti létszám korrekciót javasolt. Magyarul nem volt megszüntetve, volt egy javaslat. Most 
fogjuk elfogadni, ha a testület úgy dönt. Ezt most munkajogilag nem tudjuk végrehajtani azonnali 
felmondással, hogy csak úgy megszűnik a státusz. Jegyző úr, ezt te jobban tudod. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Arról van szó, hogy most megszületik a döntés, a státuszszámok csökkennek. 
A státuszszám csökkenése a 2015. évi költségvetésben azt vonja maga után, hogy nekem ezt 
érvényesítenem kell, mert a költségvetés elfogadása után le kell nyilatkoztatni a munkavállalókat, hogy a 
csökkentett óraszámban vállalják-e a munkát. Ha ők azt mondják, hogy nem vállalják, ebben az esetben 
értelemszerűen fel kell őket menteni a munkavégzés alól, és biztosítani kell számukra a megfelelő 
végkielégítést, és a felmentési időre járó költségeket.  
 
Vita alakul ki arról, hogy a testület már megszavazta a közalkalmazottak csökkentett óraszámát. 
 
Kis Gábor polgármester: Nekem lesz egy javaslatom a rendelet elfogadása előtt, amelyet határozattal 
meg tudunk erősíteni, vagy el tudunk vetni. Én tisztelettel kérem a rendeletben lévő 28. paragrafus 
kivételét, és azt, hogy a 27. paragrafusnál a 2015. február 28-ig kihúzásra kerüljön. Magyarul ez azt 
jelenti, hogy a közalkalmazottak teljes munkaidőben maradnak továbbra is. Én ezt ismételten meg fogom 
szavaztatni lelkiismereti okok miatt, habár tudom, hogy a testület el fogja vetni. A másik a 25. § szerint: a 
költségvetési szerv vezetője felelős a feladatai ellátásához a költségvetési szerv vagyonkezelésébe, 
használatába adott vagyon rendeltetésszerű igénybevételéért, az alapító okiratban előírt tevékenységek 
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jogszabályban meghatározott követelményeknek megfelelő ellátásáért, a költségvetési szerv 
gazdálkodásában a szakmai hatékonyság és a gazdaságosság követelményeinek érvényesítéséért.” Én 
vagyok a felelős a gazdálkodásért, de ezekkel a megnyirbált feltételekkel ennek nem tudok eleget tenni. 
Tisztelettel kérem, hogy ez a jegyzőkönyvben jelenjen meg. Van-e még a költségvetéshez valakinek 
javaslata? Én még azt kérdezném, hogy felmerült a közmunkások foglalkoztatása, én azt kértem 
osztályvezető asszonytól, hogy tervezzen be önrészt. Szeretném megkérdezni, hogy ez be lett-e tervezve, 
mert a bizottságnak az volt az álláspontja, hogy fussanak le a mostani közmunkások, és utána ne 
alkalmazzunk közmunkásokat. 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Nem egészen így volt a javaslat. A javaslat úgy szólt, hogy ha 100 %-ban 
támogatott közmunkás alkalmazására van lehetőség, és ha olyan jelentkezik, akinél mindenféle 
szempontot megvizsgálva arra jutunk, hogy az alkalmazása indokolt, akkor éljünk a lehetőséggel. Én 
összefutottam a Kormányhivatal képviselőjével, és felhívták rá a figyelmemet, hogy a közfoglalkoztatás 
államérdek is. Az meg a másik dolog, hogy a költségvetés szabályszerűségéért, biztonságáért és 
gazdálkodásáért a képviselő-testület felelős, és ebben a költségvetésben nagyon nagy kérdőjelek vannak a 
bevételeket illetően, és úgy gondolom az én lelkiismeretem szerint akkor járunk el helyesen, ha a kiadási 
oldalt a ténylegesen várható bevételekhez igazítjuk, és ehhez véleményem szerint szükséges a  munkaidő 
csökkentése, az, hogy ne menjen a fűtés nyitott ablaknál. Mindenkinek oda kell erre figyelnie a rezsi 
csökkentésére, és mindenre, ami csökkenti a költségeket.  
 
Kis Gábor polgármester: Köszönöm szépen. Részben egyetértek, de nekem homlok egyenest más a 
véleményem, mert ez azt sugallja, hogy eddig pazarló gazdálkodás folyt, hogy nem figyeltünk oda. 
Szeretném leszögezni, hogy idáig is körültekintően odafigyeltünk, a lehető legjobb megoldást 
választottuk. Azt határozottan visszautasítom, hogy idáig törvénytelenül mentek a dolgok.  
 
Kozma Lászlóné képviselő: Nem ezt mondtam. 
 
Kis Gábor polgármester: Én arra szeretném felhívni a figyelmet, hogy akármelyik önkormányzat 
Magyarországon a 3.200 önkormányzat közül szembemegy a kormány elvárásaival, a kormány által 
nehezen biztosított forrásokkal az az önkormányzat lekerül a támogatottak listájáról. A kormányhivatali 
tisztviselő az ellenőrzésük során ezt egyértelműen tudomásunkra hozta. Tisztelettel kérem a képviselő-
testületet, amellett hogy egyetértek azzal, hogy takarékoskodni kell, ahol lehet, de sem ennek a néhány 
közalkalmazottnak a minimálbér körüli fizetése negyedének elvonása, sem a közfoglalkoztatottak 
státuszának a megszüntetése nem tartozik ebbe a kategóriába. Álláspontom szerint máshol kell keresni, 
ahol lehet. Olyan döntéseket kell hozni, ami az önkormányzatra nézve kedvező. Nem tisztem elmondani, 
hogy hol nem értettem egyet az elmúlt évek gazdálkodásával. 
 
Kontha Benőné képviselő: Én a bevételeknél szeretnék tájékoztatást kapni, hogy a 256.782 ezer forint 
bevételnél a 31.661 ezer forintban benne van vagy nincs benne az óvoda bevétele? Van egy részletezés, 
ahol 21.117 ezer forint szerepel, amiből 18.773 ezer forint szerintem felhalmozás. 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Bocsánat, kérem, hogy ne azt a táblát nézzék, mert teljesen más tagolásban van 
a költségvetés. 
 
Kontha Benőné képviselő: Jó. Akkor mondják meg, hogy mit takar a 31.661 ezer forint, és a 44.048 ezer 
forintban benne van a 37.920 ezer forint? 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Milyen táblát nézünk most? Az 1. számú mellékletben 31.661 ezer 
forint szerepel támogatásként az önkormányzat intézményei részére. 
 
Kontha Benőné képviselő: És az milyen tételből jön össze? Mert ebből 21.117 ezer forint az óvoda. Csak 
arra szeretnék rávilágítani, hogy csak az adóbevételekre számíthatunk, az pedig 162 millió forint, és ha ez 
nem megy, akkor az egész önkormányzat működése labilis. Én csak ennyivel szeretnék megerősítést, hogy 
abban a 44.048 ezer forintban ezek szerint benne van a 37.920 ezer forint, ami a 43 millió kompenzálására 
van, és a 21.117 ezer forint pedig az óvoda finanszírozása. 
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Egyeztetésként a képviselők átbeszélik a szöveges előterjesztésben lévő összegeket és a költségvetési 
táblákban szereplő összegeket, különös tekintettel az óvoda finanszírozására és a folyamatban lévő, DTV 
Zrt-nek utalandó tartozásról. Kontha Benőné képviselő rávilágít arra, hogy az önkormányzatnak a 162 
millió forint adóbevételből kell gazdálkodni, és ha ez nem jön be, akkor mi várható. Utalva a Pénzügyi, 
Ügyrendi és Fejlesztési Bizottsági ülésen elhangzottakra, hogy „húzzuk össze magunkat”, ezért volt 
szükség a közalkalmazottak munkaidejének csökkentésére. 
 
Kis Gábor polgármester: Képviselő asszony pontosan emlékszem, hogy amikor átvetted a feladatokat, 
azt mondtad, hogy olyan rossz a helyzet, hogy már februárra kiürül a kasszánk, és nem lesz pénzünk, 
mindent le kell állítani. Ez elhangzott a részedről, ha kell, akkor hangfelvétellel tudom alátámasztani. Az 
utolsó információm szerint 12-13 millió van a bankszámlánkon, a kormánytól is rengeteg segítséget 
kaptunk, tehát én úgy gondolom, hogy a „mi lett volna ha, és mi lenne ha”, az nem a mi kategóriánk. 
161.100 ezer forintra tervezzük az adóbevételeket, ez 62.7 %-a a teljes költségvetési főösszegünknek. 
Biztos, hogy nem fogunk tudni ennyit beszedni. Én azt mondom, hogy az eddigi takarékos gazdálkodással 
egyensúlyban tartható a költségvetésünk. Az országgyűlési képviselőnk egy dologra tett ígéretet, hogy 
minden erejével azon van, hogy további támogatást kapjunk a kormánytól erre a jogszabály által 
keletkeztetett kötelezettségre. Tehát a félreértések elkerülése érdekében Bóna Zoltán úr nem ígért semmit, 
csak azt ígérte, hogy mindent megtesz, és jó eséllyel küzdünk, Majosháza és a többi önkormányzat, hogy a 
kormány ránk fog figyelni, és segíteni fog. 
 
Nem a napirendhez tartozó tájékoztatást nyújt a Polgármester úr Áporkával és a DTV Zrt. 
végelszámolásával kapcsolatban. 
 
Kozma Lászlóné képviselő nem a napirendhez tartozó témában kérdezi Polgármester urat, hogy a 
dunavarsányi Polgármester asszonnyal felvette-e a kapcsolatot a tartozás rendezéséről. Polgármester úr 
tájékoztatja a jelenlévőket, hogy megkezdte a megbeszélést, de még konkrétumról nem tud beszámolni. 
Kéri, hogy erre márciusban térjenek vissza. Ismételten szóba kerül a DTV Zrt. támogatása, pályázati 
lehetőségekről tájékoztatás. Vita alakul ki arról, hogy a Polgármester felelősége meddig terjed. 
 
Kis Gábor polgármester: Térjünk vissza a költségvetési rendeletünkhöz. 
 
dr. Kováts Lajos alpolgármester: Szeretném megemlíteni azt, amit már korábban a képviselő-testület 
tagjaival beszéltünk, hogy hiányolom ebből a mókuskerékből történő kilépést, mert jövőre ugyanezek a 
problémák lesznek, és ezt a labdát görgetjük magunk előtt, ami egyre nagyobb lesz. Abban polgármester 
úrral értek egyet, hogy a saját dolgozóinkat semmiféleképpen nem hoznám olyan helyzetbe, hogy a 
megélhetésük, a családjuk megélhetése bármilyen szinten nehezebb legyen, mivel az elvárásaink egyre 
magasabbak velük szemben, és ezeknek nagy valószínűséggel nem tudnak megfelelni, máshol fognak 
munkát vállalni, hogy a családjuk megélhetéshez jusson.  
 
Kis Gábor polgármester: Mit értesz a labda alatt? 
 
dr. Kováts Lajos alpolgármester: Azt, hogy nem tudunk önállóan gazdálkodni. Mindig függünk 
valakitől, pl. az államtól, az adóbevételektől, stb. Ez nem a mi hibánk, de még két év múlva is itt fogunk 
ülni, és ezekről beszélgetünk, mert ugyanezek a problémák lesznek. 
 
Kis Gábor polgármester: További hozzászólások? Amennyiben nincs, akkor alábbi határozati javaslatot 
teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) bekezdése 
szerinti, az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyletei után, az adósságszolgálatból eredő 
fizetési kötelezettségeinek következő három évben várható összegét az alábbiak szerint állapítja 
meg: 

- 2015. év                      0 E Ft; 
- 2016. év                      0 E Ft; 
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- 2017. év                      0 E Ft. 
b) az Önkormányzat fedezetként figyelembe vehető saját bevételeinek (iparűzési adó, építményadó, 

idegenforgalmi adó) következő három évre várható összegét az alábbiak szerint állapítja meg: 
- 2015. év  155.000 E Ft 
- 2016. év  160.000 E Ft. 
- 2017. év  163.000 E Ft. 

Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
16/2015. (II.12.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) bekezdése 
szerinti, az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyletei után, az adósságszolgálatból eredő 
fizetési kötelezettségeinek következő három évben várható összegét az alábbiak szerint állapítja 
meg: 

- 2015. év                      0 E Ft; 
- 2016. év                      0 E Ft; 
- 2017. év                      0 E Ft. 

b) az Önkormányzat fedezetként figyelembe vehető saját bevételeinek (iparűzési adó, építményadó, 
idegenforgalmi adó) következő három évre várható összegét az alábbiak szerint állapítja meg: 

- 2015. év  155.000 E Ft 
- 2016. év  160.000 E Ft. 
- 2017. év  163.000 E Ft. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: Szavazásra teszem fel a Pénzügyi, Ügyrendi és Fejlesztési Bizottság javaslatát 
a polgármester hatáskörének elvonásáról. Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
támogatja a Pénzügyi, Ügyrendi és Fejlesztési Bizottság módosító javaslatát, hogy  a 2015. évi 
költségvetésben  

a) 3. szakasz 9. bekezdése az általános tartalék felhasználásáról a döntés képviselő-testületi 
hatáskörben történjen. 

b) 3. szakasz 10. bekezdése a fejlesztési tartalék felhasználásáról a döntés képviselő-testületi 
hatáskörben történjen. 

Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 

Majosháza Község Önkormányzata Képviselő-testülete 4 igen, 1 nem, és 1 tartózkodás szavazattal hozta 
meg az alábbi határozatát:  
 

17/2015. (II. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a Pénzügyi, Ügyrendi és Fejlesztési 
Bizottság módosító javaslatát, hogy  a 2015. évi költségvetésben  

a) 3. szakasz 9. bekezdése az általános tartalék felhasználásáról a döntés képviselő-testületi 
hatáskörben történjen. 

b) 3. szakasz 10. bekezdése a fejlesztési tartalék felhasználásáról a döntés képviselő-testületi 
hatáskörben történjen. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 



6 
 

Kis Gábor polgármester: Az én javaslatom az volt, hogy a 27. §-ból vegyük ki a dátumot, törlésre 
kerüljön a 2015. február 28., valamint a 28. §-t töröljük. Kíván-e még hozzászólni valaki? Amennyiben 
nem, akkor az alábbi határozati javaslatot teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete úgy határoz, hogy törli a 2015. évi költségvetési rendelet  

a) 27. §-ából a 2015. február 28-ai dátumot, továbbá a  
b) 28. §-át teljes egészében. 

Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 2 igen, 4 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
18/2015. (II. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elvetette a Polgármester módosító javaslatát, 
hogy a 2015. évi költségvetésben törli  

a) 27. §-ából a 2015. február 28-ai dátumot, továbbá a  
b) 28. §-át teljes egészében. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  Polgármester  
 
Kis Gábor polgármester: Alkossuk meg rendeletünket. Aki az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 
szóló rendelet tervezettel az említett módosításokkal együtt egyetért, kézfelemeléssel szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem, 0 tartózkodással megalkotja: 
 
az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 1/2015. (II. 13.) önkormányzati rendeletet. 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
2./ Javaslat a fogászati területi ellátási kötelezettségvállalás tárgyában kötött megbízási szerződés 
felülvizsgálatára  
 
Kis Gábor polgármester: Írásban kiment a tájékoztató, megkérem Bizottsági elnök asszonyt, hogy 
tájékoztasson bennünket a doktornővel kapcsolatos megállapodásról. 
 
Kozma Lászlóné képviselő: A bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé. 
 
Kis Gábor polgármester: Megnyitom a vitát. Van-e ezzel kapcsolatos észrevétel? 
 
dr. Kováts Lajos alpolgármester: Apróbb, valószínűleg technikai jellegű hibákat vettem rajta észre. A 
mellékletek vannak összekeverve.  
 
Egymás szavába vágnak. Egyeztetik a mellékleteket és a szerződés-tervezetben szereplő szöveg egyes 
pontjai átbeszélésre kerülnek. 
 
Kis Gábor polgármester: További hozzászólások? Amennyiben nincs, akkor alábbi határozati javaslatot 
teszem fel elfogadásra: Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletét 
képező, Majosháza Község egész közigazgatási területére kiterjedő fogorvosi körzet (ellátási 
terület) működtetésével, a körzeten belül a gyermek és felnőtt lakosság fogorvosi alapellátása 
körébe tartozó feladatok ellátásával kapcsolatos tevékenység tárgyában kötendő megbízási 
szerződést, amely Dr. Sándor Elvira egyéni vállalkozó fogorvossal kerül megkötésre határozatlan 
időre. 
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b) az a) pont szerinti megbízás ellátásának 2015. évi fedezetéül a 2015. évi költségvetésnek a 066020 
–as kormányzati funkció város és községgazdálkodási egyéb szolgáltatás soron család és 
nővédelmi egészségügyi gondozás kormányzati funkció „állományba nem tartozók megbízási 
díja” előirányzatról …………,- Ft-ot átvezet a „szolgáltatások, vásárolt közszolgáltatások” 
előirányzat sorára. 

c) kötelezettséget vállal arra, hogy az a) pontban vállaltak teljesítéséhez szükséges költségvetési 
fedezetet a mindenkori költségvetési rendeleteiben biztosítja. 

d) felhatalmazza a Polgármestert a b) pont szerinti előirányzatok közötti átvezetés realizálása 
érdekében a költségvetési előirányzat módosítás előkészítetésére és a Képviselő-testület elé 
terjesztésére. 

e) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti szerződés aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 

Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen, 0 nem, 1 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
19/2015. (II. 12.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletét 
képező, Majosháza Község egész közigazgatási területére kiterjedő fogorvosi körzet (ellátási 
terület) működtetésével, a körzeten belül a gyermek és felnőtt lakosság fogorvosi alapellátása 
körébe tartozó feladatok ellátásával kapcsolatos tevékenység tárgyában kötendő megbízási 
szerződést, amely Dr. Sándor Elvira egyéni vállalkozó fogorvossal kerül megkötésre határozatlan 
időre. 

b) az a) pont szerinti megbízás ellátásának 2015. évi fedezetéül a 2015. évi költségvetésnek a 066020 
–as kormányzati funkció város és községgazdálkodási egyéb szolgáltatás soron család és 
nővédelmi egészségügyi gondozás kormányzati funkció „állományba nem tartozók megbízási 
díja” előirányzatról …………,- Ft-ot átvezet a „szolgáltatások, vásárolt közszolgáltatások” 
előirányzat sorára. 

c) kötelezettséget vállal arra, hogy az a) pontban vállaltak teljesítéséhez szükséges költségvetési 
fedezetet a mindenkori költségvetési rendeleteiben biztosítja. 

d) felhatalmazza a Polgármestert a b) pont szerinti előirányzatok közötti átvezetés realizálása 
érdekében a költségvetési előirányzat módosítás előkészítetésére és a Képviselő-testület elé 
terjesztésére. 

e) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti szerződés aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Kis Gábor polgármester: A kérdésem az, hogy mi van a január-február havi kifizetéssel? Az 
alapszerződésben benne van, hogy nekünk kell biztosítani az asszisztenciát. Egy évig ment a kifizetés 
megbízási szerződéssel. Jegyző úr álláspontja szerint így burkolt jogviszonyt hoztunk létre, így nem 
mehetett tovább, de jegyző úr is elfogadta azt, hogy közösségi érdekből, polgármesteri utasításra ki lett 
fizetve az a pénz, ami a korábbi megbízási szerződés szerint járt 2014. december 31-ig. Én ezt azért 
tettem, mert az előző képviselő-testület a költségvetésében biztosította ezt az összeget. Most megszületett 
a költségvetésünk. Kérdésem a tisztelt képviselő-testület felé, hogy akkor most, hogy a kieső két hónapot 
milyen módon tudjuk a szerződéses kötelezettségünk szerint teljesíteni, mivel az asszisztenciát korábban 
is nekünk kellett fizetni. Mit tegyek most? 
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: A következő a probléma. Van egy szerződés, amiben kötelezettség terheli az 
önkormányzatot. Elmondtam annak idején, amikor a törvényességi észrevétellel éltem, hogy ez így nem 
jó. Két lehetőség van. Az egyik, hogy a vállalkozó orvos saját tevékenységi körében alkalmazza az 
asszisztenst, és megfinanszírozza a bérét, vagy létre kell hozni egy közalkalmazotti státuszt az 
önkormányzatnak és a közalkalmazotti bért kell megfinanszírozni. A testület akkor levette ezt napirendről, 
ekkor mondtam azt, hogy így jogszerűen nem lehet kifizetni az asszisztens bérét. Ekkor írta Polgármester 
úr azt az utasítást, hogy a hivatal fizesse ki a bért, hogy az ellátás folyamatos legyen. Az utasításra a 
gazdasági osztály végrehajtotta a feladatot 2014. december 31-ig, de az új költségvetésben nincsen rá 
fedezet. Az a kérdés, hogy két hónapig volt-e az asszisztenciára szerződésben vállalt feladatellátás? Erre 
az időszakra nem a doktornőt terheli ez az összeg, hanem az önkormányzatot. Most már van egy olyan 
állapot, ami így is, úgy is szabálytalan. A testületnek lehet egy olyan döntése közös felelősségvállalással, 
hogy a munka el van végezve, és ezt a két hónapot valahogy ki kell fizetni. A testületnek biztosítani kell 
ezt az összeget, és a következő módosításkor helyre tudjuk tenni. 
 
Kis Gábor polgármester: A doktornő azt mondta, hogy alá fogja írni a szerződést? 
 
Kozma Lászlóné képviselő: Nekünk azt mondta. 
 
Tájékoztatás történik a fogorvosi szerződésben foglaltakról, az asszisztenciáról, az asszisztens bére 
kifizethetőségének megoldásairól. 
 
Polgármester úr nem a napirendhez tartozó témával kapcsolatosan tájékoztatja a képviselő-testület tagjait 
az RSD-vel kapcsolatos bekötésekről, és annak hatásáról az aszfaltra, a Duna-parti ház dugulásáról, 
valamint a Kormányhivatal közfoglalkoztatottakat érintő ellenőrzéséről. 
 
Kis Gábor polgármester: Kérdés? Észrevétel? /További kérdés nem hangzik el/ Amennyiben nincs, 
megköszönöm a részvételt, a mai testületi ülést bezárom. /1604 órakor/ 

 
A testületi ülés jegyzőkönyve 1604 órakor lezárásra kerül.  
 

K.m.f. 
 
 
 
 

Kis Gábor dr. Szilágyi Ákos 
polgármester  jegyző 

 
  
 
 
A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 
 
                          Kozma Lászlóné                                                          Kontha Benőné 
                               képviselő                                                                        képviselő 
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